

國立高雄餐旅大學 _____ 學年度第 _____ 學期

學生宿舍住宿申請表

NKUHT Student Dormitory Application Form(Semester Year)

申請日期(Application Date)：____年(Y)____月(M)____日(D)

申請人 Name		性別 Gender	<input type="checkbox"/> Male <input type="checkbox"/> 女 Female
學號 Student No. 新生序號 Freshman Serial No.		手機 Phone No.	
班別 Program	<input type="checkbox"/> 日間部 Day school <input type="checkbox"/> 進修部 Night school <input type="checkbox"/> 研究所 Graduate Institute <input type="checkbox"/> 博士 PhD <input type="checkbox"/> 碩士 Master <input type="checkbox"/> 四技 Bachelor Degree (4-year program) <input type="checkbox"/> 二技 Bachelor Degree (2-year program) <input type="checkbox"/> 五專 Associate Bachelor Degree (5-year program) <input type="checkbox"/> 其他 others (_____ /系/科 Department _____ 年 year _____ 班 class)		

依據本校宿舍管理床位申請資格分配，凡申請住宿者，請遵守下列事項：

According to the university's dormitory management regulations regarding bed allocation eligibility, all applicants must comply with the following items:

一、住宿時間以學年度為單位，皆須住滿**一學年度(上、下學期)**，學期中不可申請退宿。

The residency period is based on an academic year. Students must stay for the full academic year (both Fall and Spring semesters). Withdrawal during the semester is not allowed.

二、非校訂規定住宿年級，但申請住宿者，經宿舍於網頁上公告床位一週後，即不得申請退宿。

For students not in the required residency grades who apply for accommodation, no withdrawal will be accepted one week after the bed assignment is announced on the dormitory website.

三、入住宿舍前請依規定繳交宿舍費，並於住宿期間謹遵宿舍管理辦法規定。

Please pay the dormitory fee according to regulations before moving in, and strictly follow the dormitory management regulations during your stay.

違反以上規定者，除不可抗拒因素或其他特殊情況原因者，將依本校宿舍管理相關規定或學生獎懲辦法，視情節輕重，建議處記過以上處分；請確實詳閱規定事項，並簽名確認。

For those who violate the above regulations, except for cases involving force majeure or other special circumstances, disciplinary actions of a demerit or higher are recommended, depending on the severity of the offense, in accordance with the university's dormitory management regulations or student incentive and punishment measures. Please read the regulations thoroughly and sign for confirmation.

學生簽章 Student's Signature : _____

家長簽章 Guardian Signature : _____ 手機 Phone No. : _____

床位候補申請 Dormitory Waiting List Application	有意願等待開學後三週內，優先候補(因休、退學而造之空床)者，為利於作業，請於此處簽名。 Please sign below if you wish to join the waiting list for the first 3 weeks of the new semester. 簽名 Signature : _____		
備註 Remarks			
宿舍輔導人員 Dorm Staff		住輔組組長 Dorm Chief	

115.03 修訂